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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 30. oktober 2023 

 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 25. oktober 2023 

Mødet blev afholdt hos Peter, 103. 

Deltagere: Anne Kofoed; Kristian Mathiasen; Christine Jensen; Erik Mørup; Peter Mandrup Jensen 

samt Frank Rygaard. 

 

1. Godkendelse af referat af møde den 12. september 2023 

Referatet var tidligere udsendt og blev godkendt. Referatet ligger på hjemmesiden. 

 

2. Indledende gennemgang og drøftelse af tilbud fra YouSee 

Materiale fra YouSee var udsendt inden mødet. Tilbuddet omfattede en pakke bestående af 

såvel tv-kanaler som bredbånds-forbindelse. Tilbuddet indeholder en rabat på betingelse af, at 

minimum 80 % af husene i Nivåvænge tilslutter sig tilbuddet. Anne og Kristian havde haft 

møde med konsulenten fra YouSee. 

Bestyrelsen drøftede tilbuddet og var enige i at undersøge en række forhold af økonomisk og 

teknisk karakter – og tage emnet op igen. Der orienteres om sagen og processen i det 

kommende nummer af Nivåvænge Nyt. 

 

3. Status ny skole og trafikplan Niverødvej 

 

I forlængelse af sidste møde drøftede bestyrelsen igen trafikplanlægningen omkring 

Niverødvej. Erik gav en aktuel status. Erik og Anne havde haft et møde med en af beboerne i 

Nivåvænge, som har faglig viden på området, og der var kommet en nyttig række af forhold 

frem, som bestyrelsen besluttede at arbejde videre med. Det drejer sig blandet andet om 

vejens bredde, placeringen af fodgængerovergange, heller, bump, belysning, vejbelægning og 

meget andet. 

Bestyrelsen takkede for det engagement, beboeren i Nivåvænge udviste. 
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Bestyrelsen besluttede – for at være på forkant - at skrive til kommunen med nogle foreløbige 

bemærkninger, som kan indgå i det videre arbejde. 

 

 

4. Gensidig orientering 

• Nivåvænge Nyt planlægges udsendt i næste uge 

• Peter orienterede om velbesøgt og livlig ekstraordinær generalforsamling i 

garageforeningen og godkendelsen af en række ændringer i vedtægterne 

• Peter og Frank orienterede om deres arbejde med at udrede og belyse forholdene omkring 

tagsten i Nivåvænge, herunder især genanvendelsen af tagsten ved renovering af tage. Der 

kommer endeligt notat herom op på kommende bestyrelsesmøde 

• Frank orienterede om, at der nu var ens LED-pærer i alle lamperne på stierne 

• Frank orienterede om kontakt til kommunen om forholdene omkring de kloakker nord for 

Nivåvænge, der skal lukkes som følge af nedrivning/nybyggeri. Det er lykkedes at få tilsagn 

om en  tilfredsstillende blænding af lukkede kloakker 

• fra bestyrelsen deltager Erik i det årlige kommunale møde for grundejerforeninger m.fl. 

 

 

 

Ref.  Peter 

 

 


